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با زیر کشت رفتن 6 هزار و 713 هکتار از اراضی؛
300 هزار تُن چغندر لرستان
 تحویل کارخانه های قند شد

مشکلی در خرید محصول نداریم

سپهرغرب، گروه خبر: مدیر زراعت جهاد کشاورزی 
لرســتان با بیان اینکه در سال زراعی گذشته 6 هزار 
و 713 هکتار از اراضی اســتان زیرکشت چغندرقند 
رفته بود،گفت: اکنون 300 هــزار تنُ چغندر تحویل 

کارخانه های قند شده است.
جــواد صالحیان در خصوص کشــت محصــولات پائیزه 
اســتان، اظهار کرد: ســهمیه ابلاغی به لرستان برای کشت 
گندم دیــم 191 هزار هکتار و گندم آبــی 53 هزار هکتار 
بود که از این میزان کشــت به ترتیب 172 و 46 هزار هکتار 

محقق شد.
وی خاطرنشــان کرد: همچنین سهمیه ابلاغی برای جو 
دیم و آبی به ترتیب 113 و 7 هزار هکتار بود که با توجه به 
بارندگی های پائیزه استان، این میزان کشت به 68 و 4 هزار 

هکتار کاهش پیدا کرد.
مدیــر زراعت جهاد کشــاورزی لرســتان از پیش بینی 
برداشــت بیش از 400 هزار تنُ گندم در سال زراعی جاری 
خبــر داد و افزود: این میــزان تولید برای جو 120 هزار تنُ 

پیش بینی می شود.
صالحیان با بیان اینکه در ســال زراعی گذشته 6 هزار و 
713 هکتار از اراضی اســتان زیرکشت چغندرقند رفته بود، 
تصریح کرد: تاکنون برداشــت چغنــدر در بیش از 6 هزار 

هکتار انجام شده است.
وی بیــان کــرد: با توجه بــه اینکه میانگین برداشــت 
چغندرقنــد بین 50 تا 60 تنُ در هر هکتار اســت بنابراین 
تاکنــون 300 هزار تـُـن چغندر تحویــل کارخانه های قند 

شده است.
مدیــر زراعــت جهــاد کشــاورزی لرســتان از تمایل 
کارخانه های قند اســتان های هم جوار جهت خرید محصول 
چغندر لرســتان خبر داد و گفت: به نظر می رســد امســال 
برخلاف سال گذشته، مشکلی در خرید چغندر از کشاورزان 

به وجود نیاید.

عضو شورای شهر کرمانشاه:
حجم تخلفات ماده 100 در استان 

بالاتر از میانگین کشور است
سپهرغرب، گروه خبر: عضو شورای شهر کرمانشاه 
گفت: حجم پرونده های تخلف ماده 100 در اســتان 
بالاتر از میانگین کشوری بوده که بیشتر این تخلفات 

به دلیل اضافه زیربنا است.
طیب حیدری در جمع خبرنگاران با بیان اینکه در استان 
حجم پرونده های تخلف ماده 100 بســیار بالاتر از میانگین 
کشــوری بوده که بخشــی از این امر به دلیل قانون موجود 
اســت، اظهار کرد: در برخی از شهرستان ها میزان توافقات 
را افزایش داده اند که این هم در تشــکیل پرونده های تخلف 

مؤثر است.
وی افزود: بیشــتر تخلفات در این زمینه به علت اضافه 
زیربنا است و با احتســاب اینکه 20 متر از ساختمان بابت 
مشاعات از دسترس خارج می شود بنابراین سطح زیربنا 60 

درصد در نظر گرفته می شود.
عضو شــورای شهر کرمانشاه با بیان اینکه این سطح زیر 
بنا پاسخگوی نیاز مردم نیست، اذعان کرد: پیگیری کرده ایم 
که ســطح زیربنای ساخته شده افزایش یابد اما استانداری، 
راه و شهرســازی و شــورای عالی معماری شهری مخالف 

هستند.
حیــدری با بیان اینکه اگر ســطح زیربنــا از 60 به 70 
درصد افزایش یابد میزان تخلف ماده 100 ساخت وساز نیز 
کاهــش می یابد، تصریح کرد: بیش از 95 درصد پرونده های 
ساخت  وســاز در شهر کرمانشــاه دارای تخلف بوده و دیوان 
عالــی ادارات نیــز به کرمانشــاه بابت این موضــوع تذکر 

داده است.
عضو شورای شهر کرمانشاه خواستار همکاری استانداری 
در این زمینه شــد و گفت: باید همتی جدی در این زمینه 
وجود داشــته باشــد تا یک بار برای همیشــه این مشکل 

برطرف شود.

به منظور جلوگیری از بروز خسارات
روستاهای حادثه خیز لرستان 

شناسایی می شوند
کشاورزان محصولات خود را بیمه کنند

ســپهرغرب، گروه خبر: در جلســه ستاد بیمه 
محصولات کشــاورزی بر شناســایی روســتاهای 
حادثه خیز لرستان و توجه کشاورزان برای بیمه کردن 

محصولات تأکید شد.
به گزارش ســپهرغرب به نقل از روابط عمومی سازمان 
جهاد کشــاورزی استان لرســتان، رئیس ســازمان جهاد 
کشــاورزی لرستان روز گذشته در حاشیه جلسه ستاد بیمه 
محصولات کشاورزی اســتان، گفت: در جلسه امروز تمامی 
دســتگاه های ستادی حضور داشــتند و موضوعاتی ازجمله 
اســتفاده بهتــر از صندوق بیمه مورد بحث و بررســی قرار 

گرفت.
عبدالرضــا بــازدار با تأکید بــر اینکه بایــد بهتر از 
ایــن صندوق اســتفاده کنیــم، تصریح کــرد: با توجه 
خوبی  بارش هــای  امســال  هواشناســی،  پیش بینی  به 

داشت. خواهیم 
وی بیان کــرد: تنها منبع پرداخت خســارات احتمالی 
آفات، بیماری ها و حوادث غیرمترقبه صندوق بیمه اســت؛ 
بنابرایــن انتظــار داریم تمامــی کشــاورزان از این فرصت 
استفاده کنند چراکه تولیدات کشــاورزی به شدت متأثر از 

طبیعت هستند.
رئیس ســازمان جهاد کشــاورزی لرســتان خاطرنشان 
کرد: همچنین در جلســه امروز میزان خسارت کشاورزان از 
حوادث ســال قبل مورد بررسی قرار گرفت تا برای پرداخت 

حق بیمه آنان تصمیمات لازم گرفته شود.
سرپرست مدیریت بحران استانداری لرستان نیز در ادامه 
این جلســه، اظهار کرد: در جلسه امروز از مدیران خواسته 
شــد که نقاط حادثه خیز و مناطق در معرض خطر احتمالی 

را شناسایی کرده و اعلام کنند.
غلامرضا آقامیرزایی افزود: این کار در راستای رفع خطر 
احتمالی با حداقل امکانات اســت تا کمترین آسیب به این 

روستاها وارد شود.
وی بیان کرد: امیدواریم با این کار برای نقاط حادثه خیز 

به خصوص شهرستان پل دختر مشکلی ایجاد نشود.

خبــر سالی  چند  اگرچه  خبر:  گروه  سپهرغرب، 
از آغاز اجرای پروژه ساخت برج های دوقلوی 
خرم آباد می گذرد، اما پیشــرفت آن در حد 
آسمان خراش ها  این  دســت  و  نبوده  انتظار 

هنوز به آسمان این شهر نرسیده است.
حکایت بلاتکلیفــی پروژه های عمرانی خرم آباد 
گویــا خیــال تمام شــدن نــدارد، به طوری که در 
کلنگ زنی هر پروژه ، نگرانی هــا در خصوص اتمام 

آن، ذهن همگان را درگیر می کند.
البته باید به شــهروندان خرم آبــادی حق داد 
که باوجــود پروژه های ناتمامــی همچون زیرگذر 
بهارســتان، هتل صخره ای و برج های دوقلو خاطره 
چندان خوشی از اجرای پروژه های عمرانی نداشته 

باشند.
پروژه برج های تجاری مســکونی کیو در شمال 
خرم آباد و در زمینی به مساحت 17 هزار متر مربع 
با زیربنایی حــدود 170 هزار متر مربع در بهترین 
منطقه شهر و نزدیکی دریاچه کیو در حال ساخت 

است.
عملیات اجرایی پروژه ســال 94 آغاز شد و قرار 
بود طی ســه ســال به بهره برداری برسد، اما پس 
از گذشــت سه ســال نه تنها این وعده محقق نشد 
بلکه بیــم آن می رود این پروژه نیز به سرنوشــت 
هتل صخره ای، زیرگذر بهارستان و دیگر پروژه های 

عمرانی شهر دچار شود.
پس از گذشــت سه سال از عواملی مانند تأمین 
نشــدن منابع مالی، وجود کاغذبازی های پیچیده 
اداری و اضافه شــدن طبقات، در پیشرفت فیزیکی 

پایین پروژه دخیل دانسته می شود.
از سویی اعتقاد شورایی ها به ناکافی بودن سهم 
شــهرداری از انتفاع این پروژه، از یک سو و انتقاد 
آن ها بــه پیش  فروش واحدهای تجاری، از ســوی 
شــرکت مجری پروژه از موارد حاشیه ســاز و مورد 

بحث است.
این طرح یکی از پروژه های مهم در مرکز استان 
لرستان است که به گفته متولیان، تکمیل آن عواید 
مهمی برای شــهروندان خرم آبــادی و حتی مردم 
غرب کشور دارد، همچنین ســرمایه گذاران پروژه 
جذب گردشگر و ایجاد اشتغال را از مزایای افتتاح 

آن عنوان می کنند.
     انتقاد شــورایی ها از ســهم اندک 

شهرداری
عضو شورای شهر خرم آباد در خصوص وضعیت 
برج های دو قلــو، گفت: نکته مهم در این خصوص 
قــرارداد پــروژه بوده کــه از ابتدا ناقــص منعقد 

شده است.
علی محمد صالحی نســب با اشــاره به تجزیه و 
تحلیل سهم شــهرداری و ســرمایه گذار در پروژه 
برج هــای دو قلو، عنوان کرد: شــرکت معین کوثر 
تاکنون60 میلیــارد تومان هزینه کرده، در صورتی 
که آورده شــهرداری در ابتدا بیش از 100میلیارد 

تومان بوده است.
وی تصریح کرد: حال آنکه ســهم سرمایه گذار 

از پروژه پس از ساخت آن 75 
درصد و سهم شــهرداری تنها 

25 درصد است.
عضو شــورای شهر خرم آباد 
خاطرنشان کرد: از سوی دیگر، 
قــرارداد چهار ســاله پروژه به 
اتمام رسیده و در قرارداد جدید 

ما به دنبال شفافیت هستیم.
     بــا پیش فــروش 

واحدها مخالفیم
خصوص  در  صالحی نســب 
پیشنهاد ســرمایه گذار مبنی بر 
تجاری  واحدهای  فروش  پیش 
پروژه نیز تشــریح کــرد: نظر 
برخی اعضای شــورا این است 

که اگر سرمایه گذار سهم 75 درصدی خود را ببرد 
ما می مانیم و سهم 25 درصدی شهرداری با حجم 
عظیمی از کارهای انجام نشــده، بنابراین تا مسائل 
حاشیه ای برطرف نشود امکان انعقاد قرارداد وجود 

ندارد.
وی ادامه داد: سرمایه گذار در زمان ارزانی قیمت 
مصالح ساختمانی ظرف مدت چهار سال نتوانست 
پروژه را تکمیل کند، حال آنکه در شــرایط فعلی و 
بــا وجود گرانی مصالح ادعــای اتمام پروژه را دارد 

جای سؤال است.
عضو شورای شهر خرم آباد اذعان کرد: برداشت 
ما این اســت که شرکت معین کوثر توان ادامه کار 
را ندارد و اگر قرار باشــد اقدام به پیش فروش کند، 

نگران ایجاد پدیده دومی هستیم.
صالحی  نســب تصریح کرد: این بدان معنا است 
که پولی از مردم به واسطه مجوز شهرداری دریافت 
و ســپس کار نیمه کاره رها شود، در این صورت از 
سوی افکار عمومی مورد هجمه قرار خواهیم گرفت.
وی با انتقاد از اینکه ســرمایه گذار نتوانسته کار 
را بــه خوبی جلو ببــرد، تأکید کرد: اگــر قرار بود 
واحدها پیش فروش شــود که شهرداری خود پروژه 
را در دست می گرفت و عواید آن در جیب دیگری 

نمی رفت.
این مقام مســؤول با اشــاره به پای کار نبودن 
برخی اعضای شــورای شهر و اختلاف دیدگاه بین 
شورایی ها، گفت: چند بار مطرح کرده ایم که پرونده 
برج های دوقلو باید به شــورا بیاید، اما شــهرداری 
اظهار نظرهای ما را اعمــال نکرده و نقش نظارتی 

شورا را نادیده می گیرد.
     پیشرفت 32 درصدی پروژه برج های 

دوقلو
نماینده کارفرمای شرکت معین کوثر در پروژه 

برج های دوقلو نیز اظهار کرد: عملیات اجرایی پروژه 
هیچ گاه تعطیل نشده اســت، فقــط در یک مقطع 
زمانی و به دلیل مشــکلات مالی شرکت پیمانکار 

حدود سه ماه کار در بخش اسکلت تعطیل بود.
آرمان بهره مند ابراز کرد: تمام این مدت از طرف 
معین کوثر به عنوان کارفرما به دنبال تکمیل پروژه 
بوده ایــم و در حال حاضر نیز دیوارچینی قســمت 
نخســت بخش تجاری به اتمام رســیده و در حال 

نماکاری هستیم .
وی پیشــرفت فیزیکی پروژه برج های دوقلو را 
حدود 32 درصد عنــوان و بیان کرد: یک پیمانکار 
دیگر به پروژه اضافه شده اســت تــا علاوه بر ایجاد 
فضای رقابتــی میان پیمانکاران، ســرعت کار نیز 

افزایش یابد.
نماینده کارفرمــا در خصوص قــرارداد پروژه، 
افزود: قرارداد ما به اتمام نرســیده و پا برجا است، 
چراکه زمان قرارداد از تاریخ صدور پروانه در ســال 

94 احتساب می شود.
از  ناشــی  نگرانی هــای  مــورد  در  بهره منــد 
پیش فــروش واحدها عنوان کرد: هیچ جای نگرانی 
وجود ندارد، زیرا واحدهایی پیش فروش می شــوند 

که وجود خارجی دارند.
وی اضافــه کــرد: کل پــروژه را پیش فــروش 
نمی کنیــم، بلکه تنها 15 درصد پروژه یعنی بخش 
تجــاری واقع در خیابــان انقلاب کــه 90 درصد 

پیشرفت فیزیکی دارد پیش فروش می شود.
کاغذبازی های اداری؛ مانع همیشگی پیش روی 

پروژه ها
نماینده کارفرمای شــرکت معیــن کوثر درباره 
تأخیر در تکمیل پروژه، گفت: اگرچه پروانه در سال 
94 صادر شــده اما کار را از سال 93 آغاز کرده ایم 

که قرار بود 40 ماه طول بکشد.

بهره منــد تأکید کرد: وجود 
کاغذبازی های  ماننــد  موانعی 
اداری و یکســری کارها مانند 
شــمع کوبی به منظــور کنترل 
آب های ســطحی، کار را عقب 
انداخت، موضــوع صدور پروانه 
نیز از دیگر موانــع پیش روی 

پروژه بود.
وی موضــوع تأمیــن منابع 
مالــی را یکی دیگــر از موانع 
پیــش روی پــروژه عنــوان و 
 30 اول  روز  کــرد:  تصریــح 
میلیارد تومان آورده، داشــتیم 
و قــرار بود پــس ازآن وارد فاز 
با وجود  اما  پیش فروش شویم، 
صرف 70 میلیارد تومان آورده، هنوز نتوانســته ایم 

پیش فروش کنیم.
نماینــده کارفرمای پروژه ادامه داد: این موضوع 
به قانــون جدید پیش فروش مربوط می شــود که 
زمان بر و پیچیده بوده که البته این سخت گیری ها 

در راستای اعتمادسازی مردم است.
بهره مند اذعان کرد: نکته دیگر اینکه ساختمان 
بیمه مســؤولیت مدنی اســت، بنابراین متقاضیان 

خیالشان از این بابت راحت باشد.
     زمان تکمیل پروژه

وی در پاسخ به سؤالی در خصوص زمان تکمیل 
پروژه، اظهار کرد: بر اســاس برنامه زمان بندی قرار 
است 27 ماه پس از پیش فروش واحدهای تجاری، 
پروژه به طور کامل تکمیل و تحویل داده شــود که 

این امر در نوع خود رکورد جالبی است.
نماینده کارفرمای پروژه در پاســخ به این انتقاد 
که شرکت معین کوثر توان ادامه کار را ندارد، بیان 
کرد: ما در شرایطی از پروژه پا پس نکشیده ایم که 
قیمت مصالح چندین برابر شده اســت چراکه حتی 
در ابتــدای کار نیــز برخی مــا را از ادامه کار منع 

می کردند، بنابراین این اظهار نظرها صحت ندارد.
بهره مند در مورد انتقادهای مطرح شده مبنی بر 
پائین بودن سهم شــهرداری، گفت: در پروژه های 
کوچک و بر اساس عرف، سهم ها 50 درصدی است 
اما برخی تصور می کننــد در این پروژه نیز همین 

روند باید اعمال شود.
     به جای ایرادتراشی به تکمیل پروژه 

کمک کنیم
وی ابراز کرد: ما عظیم ترین پروژه غرب کشور را 
با زیربنایی 166 هزار متری در اختیار داریم، اگرچه 
شهرداری زمین 17 هزار متر مربعی را تحویل داده 

اما چند برابر آن را سهم می برد.

نماینده کارفرمای شــرکت معیــن کوثر تأکید 
کرد: موضــوع مهم تر اینکه پروژه پیــش از ما در 
اختیار شــرکت ونک پارک بوده و در همین زمین 
با ابعاد یک سوم سهم شهرداری 25 و سهم شرکت 

75 درصد بود.
بهره مند ادامه داد: این در حالی است که آورده 
شــرکت معین کوثر، سه برابر شــرکت قبلی بوده، 
همچنین شــهرداری باید این نکتــه را مدنظر قرار 
دهد که پس از تکمیل پروژه عایدی آن به نرخ روز 

چندین برابر می شود.
وی خاطرنشان کرد: از سویی ایجاد 369 واحد 
تجاری، چندین فروشگاه چندمنظوره، شهر بازی و 
رســتورانی که جزء بزرگ ترین رستوران های غرب 
کشور محسوب می شــود، آن هم با اشــتغال زایی 
مســتقیم بیش از دو هزار نفــر از مزایای تکمیل 

پروژه است که نباید آن ها را نادیده گرفت.
نماینده کارفرمای این پروژه، اظهار کرد: اکنون 
که قرارداد منعقدشــده و پروژه در حال اجرا است، 
باید برای پیشبرد کار دست به دست هم دهیم تا با 
تکمیل و بهره برداری از این پروژه، اســتان لرستان 

بتواند از عواید آن منتفع شود.
     تصمیمــی برای پاســخ به دغدغه 

پیش فروش
در ادامه، معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری 
لرســتان گفت: برج های دوقلو یکــی از 125 طرح 
کلیدی معرفی شده اســت که تکمیل و بهره برداری 

آن ها جزء اولویت های ما به شمار می رود.
احمد مرادپور با بیان اینکه سازوکار پیش فروش 
پروژه در مراحل پایانی است که پس از انجام ابلاغ 
می شود، عنوان کرد: طبق آخرین اطلاعات شرکت 
معیــن کوثر، پیمانکار دیگری به پروژه اضافه کرده 

که در حال تجهیز کارگاه است.
وی در خصوص نگرانی های ایجادشده در مورد 
موضوع پیش فروش، تأکید کرد: این نگرانی برای ما 
نیز قابل درک است، بنابراین با مشورت استاندار و 
رئیس دادگستری دراین باره تصمیم گرفته شد که 
حساب مربوط به پیش فروش شامل دو امضاء باشد.

معاونــت عمرانی اســتانداری لرســتان اذعان 
کــرد: زمانی که یک امضا متعلق به مدیر شــرکت 
ســرمایه گذاری معیــن کوثر و دیگــری متعلق به 
معاونــت عمرانی باشــد، در این صورت دســتگاه 
نظارتی مســتقر می شــود که پول واریزی به این 

حساب تنها به پروژه تزریق شود.
     پروژه جان تازه ای گرفته است

مرادپور از تغییر مدیرعامل شــرکت معین کوثر 
خبر داد و خاطرنشــان کرد: طــی چند روز آینده 
در راســتای پیگیری پروژه بــا وی تماس گرفته و 
دیداری خواهم داشــت تا مشخص شود قصد جمع 

کردن پروژه را دارد یا خیر.
وی ابراز کــرد: بخش تجاری پروژه از ســمت 
خیابــان انقلاب در حال نماکاری اســت و می توان 
گفت پروژه جــان تازه ای گرفته، امــا بازهم مورد 

قبول نیست.

حکایت زمین گیری برج های دوقلو خرم آباد:

آسمانخراشهاییکهقدنمیکشند

استاندار لرستان:

متخصصان و نخبگان بومی
 به توسعه استان کمک کنند

سپهرغرب، گروه خبر: استاندار لرستان 
گفت: متخصصان و نخبگان لرســتانی که 
مقیم مرکز و خارج از کشــور هستند باید 
استان را در مسیر توسعه و پیشرفت یاری 

دهند.
به گزارش سپهرغرب به نقل از روابط عمومی 
استانداری لرســتان، سید موســی خادمی در 
همایش رهیافتی نو برای توســعه لرســتان که 
در محل اتاق بازرگانی ایران برگزار شــد، عنوان 
کرد: اعلام منابع، ظرفیت ها، امکانات و مشکلات 
هرچند لازم اســت، اما کافی نیســت بلکه باید 
هر چه سریع تر به ســمت ارائه و اجرای راهکار 

حرکت کنیم. 
وی ادامــه داد: فرهنگ لری و عشــایری با 
وجود غنای بســیار اما دارای کاستی هایی است 
که باید پیرایــش و از نقاط قوت آن جهت حل 

معضلات و مشکلات استفاده شود. 
به گفته خادمی، با توجه به اینکه لرســتان 
دارای دو منبع اســتراتژیک آب و منابع طبیعی 
اســت، به  طور قطع عقب  ماندگی های گذشــته 
خود را جبران خواهــد کرد که تحقق این مهم 
با همدلی و همراهی همه جانبه امکانپذیر خواهد 

بود.
استادار لرستان با تأکید بر تبدیل گفت وگو ها 
به عملیات و اقدام اجرایی، تصریح کرد: مشکل 

مدیران اســتانی در حوزه های مختلف، نه عدم 
آگاهی به مسائل، بلکه نتوانستن است که انتظار 
مــی رود صاحب نظران، متخصصــان و نخبگان 
لرستانی که مقیم مرکز و خارج از کشور هستند 
در راستای راهنمایی، مشــاوره و کمک به این 

مدیران گام بردارند.
وی ادامــه داد: در شــرایط کنونی و ویژه 
اقتصاد کشــور، عــلاوه بر ضــرورت پیگیری 
و  اساسی ترین  تأمین سرمایه،  سایر روش های 
بهره گیری  سرمایه گذاری،  توسعه،  راه  بهترین 
از داشــته ها و پس اندازهــای داخلی و بومی 

استان است. 
خادمی بیــان کرد: پس از ورود به اســتان 
نســبت به برنامه ریزی و هدفگذاری حدود 120 
طــرح کلیدی و اثرگذار اقدام شــد و اکنون نیز 
اجرا و تســریع در روند پیشرفت آن ها با تلاش 

شبانه  روزی ادامه دارد.
وی با اشــاره به تکمیل برخی از این طرح ها، 
اذعان کرد: در اقدام بعد نیز برنامه ســالیانه ای 
برای تمام حوزه ها پیش بینی شده تا بتوان روند 

پیشرفت طرح ها را رصد کرد.
استاندار لرستان پیشــنهاد کرد: کمیته های 
و صاحب نظران  فعــالان  باحضــور  تخصصــی 
بخش های مختلف جهت پیشــرفت و توســعه 

استان تشکیل شود.

معاون وزیر بهداشت:

پروژه های بهداشت و درمان در مناطق 
زلزله زده کرمانشاه به زودی افتتاح می شود

سپهرغرب، گروه خبر: معاون اجتماعی 
وزیر بهداشت گفت: پروژه های خیرساز در 
مناطق زلزله زده استان کرمانشاه در آینده 
نزدیک و با حضور وزیر بهداشت، افتتاح و 

مورد بهره برداری قرار می گیرد.
محمد هادی ایازی به همراه قدیمی نماینده 
تام الاختیار وزیر بهداشــت در مناطق زلزله زده 
با اســتقبال رئیس و  معاونان توسعه و اجتماعی 
دانشگاه علوم پزشکی کرمانشاه روز گذشته وارد 

کرمانشاه شدند.
وی در حاشــیه این دیدار در جمع اصحاب 
رســانه، اظهــار کرد: بــر اســاس برنامه ریزی 
صورت گرفتــه، در جلســه هایی کــه به صورت 
ماهیانه با حضور رؤســای دانشــگاه های کلان  
منطقه آمایشی سه )قطب غرب کشور( با حضور 
رؤسای دانشــگاه های کرمانشاه، ایلام، همدان، 
کردستان و دانشکده اســد آباد برگزار می شود، 
به بررسی مســائل و چالش های مختلف حوزه 
بهداشت و درمان این منطقه و ارائه راهکارهای 
نوآورانه در راســتای کاهش هزینه  ها و ارتقای 

خدمات درمان می پردازیم.
معاون اجتماعــی وزیر بهداشــت درمان و 
آموزش پزشکی، بررسی مسائل قطب، پیگیری 

موضوعات مربوط به زلزله کرمانشــاه با حضور 
قدیمی نماینده تام الاختیار وزیر بهداشــت در 
مناطق زلزله زده این استان را از اهداف این سفر 
برشمرد و گفت: بسیاری از پروژه های بهداشت 
و درمان در مناطق زلزله زده آماده بهره برداری و 
برخی دیگر نیز هم اکنون در حال ساخت است.

ایازی تصریح کرد: در این جلسه مواردی در 
مورد پیشرفت فیزیکی پروژه های حوزه سلامت 
مناطق زلزلــه زده و حمایت های روانی از مردم 

این مناطق مطرح و تصمیماتی گرفته شد.
وی در پایان خاطرنشــان کــرد: پروژه های 
خیرســاز در آینده نزدیک با حضور هاشــمی 
وزیر بهداشــت و خیرانی که در 22 آذرماه سال 
گذشــته کلنگ ایــن پروژه هــای را در مناطق 
زلزله زده به زمین زده اند، افتتاح شــده و مورد 

بهره برداری قرار خواهند گرفت.
گفتنی است؛ بررسی وضعیت بیمارستان های 
مناطق زلزله زده و پروژه های خیرساز این  مناطق و  
نیز حمایت و بازتوانی روانی ساکنان شهرستان های 

درگیر زلزله موضوع این دیدار بود.
ایازی و قدیمی در این ســفر یــک روزه با 
هوشــنگ بازوند، اســتاندار کرمانشاه نیز دیدار 

کردند.


